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برخورد با فروشندگان غیرقانونی لباس استقلال
یکی از موضوعاتی کــه درباره پیراهن تیم های مختلف در اکثر 
کشورهای توسعه یافته وجود دارد، درآمدزایی باشگاه ها با استفاده 
از فروش البسه تیم است. در ایران اما هیچ وقت این مساله رعایت 
نشده و به همین خاطر هم هست که برندهای بزرگ تولید البسه 
رغبتی برای ســرمایه گذاری روی تیم هــای ایرانی و حتی تیم 

ملی ندارند.
حالا باشــگاه اســتقلال تصمیم گرفته به دنبال احقاق حق خود 

درباره فروش پیراهن های تیم خود برود. در این خصوص باشگاه 
استقلال از فروشندگان البسه تیم خواسته جهت مذاکره با باشگاه 
تماس بگیرند و حتی افرادی که لباس اســتقلال را بدون پرداخت 
حق قانونی به باشگاه می فروشند تهدید کرده از لحاظ قانونی علیه 

آنها اقدام خواهد کرد.
در اطلاعیــه باشــگاه اســتقلال در این خصوص آمده اســت: 
»در تمامــی لیگ های معتبر جهان، باشــگاه ها علاوه بر حقوقی 

ماننــد حق پخش، تبلیغات محیطی و بلیت فروشــی، درآمدهایی 
از فروش البســه خود دارند. در همین راســتا باشگاه استقلال از 
کلیه تولیدکنندگان البســه و اقلام با برند و طرح باشگاه استقلال 
دعــوت می کند جهت انجام مذاکرات و دریافت مجوز جهت تولید 

به معاونت حقوقی باشگاه استقلال ایمیل بزنند.«
باشگاه استقلال حتی آدرس ایمیل نماینده حقوقی خود را نیز در 

رسانه رسمی اش منتشر  کرده است.

ورزشی

اخبار کوتاه 

محمد نصرتی که پیش از آغاز رقابت های لیگ آزادگان هدایت 
چوکای تالش را بر عهده گرفته بود، پس از گذشت یک هفته از 
مســابقات و بدون حتی یک حضور روی نیمکت، از این تیم جدا 
شــد. او در گفت وگو با خبرنگار ما درباره این مسئله و همچنین 

تغییرات نیمکت تیم ملی صحبت کرد.
 شرایط چوکا بدتر از تصور من بود

نصرتی در ابتدا درباره جدایــی از چوکا گفت: با توجه به اینکه 
چوکا پشــتوانه هواداری خیلی خوبــی دارد و این فصل هم در 
پوریای ولی میزبان هســتند، با صحبت  با آقای محمدیاری که 
خیلی زحمت می کشــند اما از ایشــان قدردانی نمی شود، به این 
تیم رفتم. من از یکسری از مشکلات باخبر بودم اما گفتم که به 
تالش می آیم اما متاسفانه مشکلات فراتر از تصور من بود و وقتی 
مشکلات پابرجا ماند جدا شدم. برای مثال در صدور کارت بازی 
برخی بازیکنان مشکل داشتیم و از طرفی تولد پسرم هم نزدیک 
بود و باید به این شــرایط می رســیدم. به همیــن خاطر از آقای 
محمدیاری که خیلی تلاش کردند عذرخواهی کردم. متاســفانه 
شرایط خوب نبود؛ من از مشکلات اطلاع داشتم اما نمی دانستم 

تا این حد زیاد است.
 تخصص لازم وجود نداشت

نصرتی درباره دلیل عدم صدور کارت  بازی بازیکنان بیان کرد: 
باید از سرپرســت و مدیریت تیم سوال کنید؛ همین مسئله باعث 
شــد که من با وجود اینکه تمایل زیادی بــرای ادامه همکاری 
داشتم، جدا بشوم. بحث ما فقط مشکلات مالی و امکاناتی نبود و 
در برخی از پست ها و مسئولیت ها عدم تخصص نیز وجود داشت 

که باعث شد من راغب به حضور در چوکا نباشم.
 بازیکن پولی؟ وارد این فضا نمی شوم

او درباره شــرایط حضور  بازیکنان پولی در تیم های دسته یکی 

توضیح داد: من درگیر این مســائل نبودم. من در تیم هایی مثل 
گل ریحــان البرز و پارس جنوبی جــم کار کرده ام که تیم های 
خوبــی بودند و در حتی چوکا هم  چند بازیکن خوب جذب کردم؛ 
مثل رضا کرملاچعب، مصطفی سالاری، ناصر سالاری و روح الله 
صفویان پور که آینده بسیار روشنی دارند. البته تیم تقریبا در زمان 
آقای اشجاری بسته شده بود و ۱۷-۱۸ بازیکن بزرگسال داشتند 
و من نمی توانســتم بازیکنان زیادی بگیــرم اما همان هایی که 

گرفتم بازیکنان خوبی بودند. با چند بازیکن تراکتور هم صحبت 
کردیم که زمانی که آمدند و شرایط را از نزدیک دیدند، نماندند. 
من دوســت داشــتم تیمی قدرتمند ببندم و درگیر این بحث ها 
نشــدم؛ من ســعی می کردم با بازیکنانی که خودم گرفته ام کار 
کنم و دنبال این مســائل نبودم. به شخصه وارد چنین فضاهایی 
نمی شوم و اجازه این اتفاقات را هم نمی دهم اما من هم شنیده ام 

که این مسائل وجود دارد.

 از اسکوچیچ قدردانی کنید
بازیکن ســابق تیم ملی ایــران در خصوص برکناری دراگان 
اســکوچیچ عنوان کرد: به کادرفنی سابق تیم ملی و در راس 
آنها آقای اســکوچیچ خسته نباشــید می گویم که واقعا زحمت 
کشــیدند. فکر می کنم آنطور که در شان ایشان بود، قدردانی 
نشــد چون در در برهه ای که ایشان مسئولیت را قبول کردند 
کار بســیار سخت بود و شاید هر کســی قبول نمی کرد. فکر 
می کنم می توانســتیم قدردانی به مراتب بهتری داشته باشیم 
و فرهنگ و آداب خوب ایرانی را نشــان بدهیم. هنوز هم دیر 
نشــده است و امیدوارم فدراسیون این برنامه را در نظر بگیرد.

 هر نتیجه ای گرفتید دنبال بهانه نباشید
او در مورد حضور آقــای کی روش در تیم ملی گفت: کارنامه و 
سوابق ایشان در ایران مشــخص است؛ الان دوره ای است که 
باید از تیم ملی و منافع کشــور حمایــت کنیم و تیم را با روحیه 
خوبی راهی جام جهانی کنیم. شــاید من به عنوان شخصی که 
ســال ها بازیکن  تیم ملی بودم انتقادات زیادی داشــته باشم اما 
صلاح نمی دانم که صحبت زیادی بکنم. امیدوارم تیم ملی بتواند 
در اردوی اتریش بازی های خوبی انجام بدهد و شــرایط خوبی 
رقم بزند. تنها خواســته من از مســئولان فدراسیون و در راس 
آن ها آقای تاج و همچین کادرفنی و آقای کی روش این است که 
دنبال بهانه نباشند؛ آن ها قبول کرده اند که با این شرایط تیم ملی 
را تحویل بگیرند و اینطور نباشد که خدایی نکرده اگر تیم نتیجه 
نگرفت بگویند ما دیر تیم را تحویل گرفتیم و زمان آماده ســازی 
نداشــتیم و... باید صد درصد تمرکز و توان خودشان را بگذارند 
تا نتایج خیلی خــوب و آبرومندانه ای در جام جهانی بگیرند. اگر 
نتایج خوبی گرفتند که باعث افتخار اســت اما اگر نتوانستند لطفا 

هیچ بهانه ای نیاورند.

 آبی که ریخته شده، جمع نمی شود!
نصرتی در واکنش به اینکه اگر مسئولیتی داشته در این برهه زمانی 
دست به تغییری  نمی زد گفت: من نمی خواهم این موضوع را باز کنم 
چون باز هم صحبت ها انتقادی می شود. اتفاقی است که رخ داده و ما 
نمی توانیم آبی را که در جوی ریخته شده، برگردانیم؛ این آب ریخته 
شده و مسیر خودش را طی می کند و ما دعا می کنیم با مسیر درستی 

پیش برود تا انشاالله نتایج خوبی در جام جهانی بگیریم.
 با یک کارمند فدراسیون هم دودستگی حل می شد

وی در پاســخ به اینکه بــا حضور کی روش دودســتگی بین 
بازیکنــان از بین خواهد رفت یا خیر گفت: این مســئله به آقای 
کی روش ارتباطی ندارد و هر شــخص دیگــری هم که می آمد 
درست می شد؛ حتی اگر یک کارمند فدراسیون را هم بالای سر 
تیم ملی می گذاشتند این حواشی جمع می شد چون فوتبال یک 
ویترین شیشــه ای اســت و همه آن را رصد می کنند و عملکرد 
بازیکن در زمین مشــخص است و وقتی مشــکلی ایجاد شود، 
بازیکن نمی تواند در خیابان راه برود. هر کسی در راس تیم ملی 
قرار می گرفت بازیکنان باید تمکین می کردند و وظایف خودشان 
را انجام می دادند اما متاســفانه شرایطی ایجاد شد ما که سال ها 

در تیم ملی بودیم، مثل آن را ندیده بودیم.
 با حضور کی روش انتظار بیشتری از تیم ملی داریم

نصرتی در واکنش به اینکه آیا با حضور کی روش شانس صعود 
تیم ملی از مرحله گروهی جام جهانی بالاتر می رود گفت: در دوره 
آقای اســکوچیچ همه به رزومه ضعیف ایشان خرده می گرفتند و 
الان رزومه آقای کی روش به مراتب سنگین تر است و قطعا توقع 
می رود بازی های به مراتب بهتری را به نمایش بگذارند. تیم ملی 
ما در حال حاضر شرایط بسیار بهتری نسبت به گذشته دارد و ما 

باید مسابقاتی درخور ایران به نمایش بگذاریم.

 اولین واکنش کی روش به حضور 
در تیم ملی

 کارلوس کی روش که در دو دوره جام جهانی قبلی هدایت 
تیــم ملی فوتبال ایران را برعهده داشــت و حالا هم با نظر 
فدراســیون فوتبال دوباره به این جایگاه بازگشته، قرار است 
به زودی وارد تهران شــود تا کارهای تمرینی و آماده سازی 
را انجام بدهد.کی روش که پس از انتخاب به عنوان سرمربی 
تیم ملی ایران واکنشــی نسبت به این موضوع و حواشی به 
وجود آمده نداشــت، حالا در پیامی اینستاگرامی اظهار نظر 
کوتاهی درباره بازگشت به جمع شاگردان قدیمی خود انجام 
داده است:»وقتی خانواده شما را به خانه می خواند، فقط باید 
آماده شوید. کاملا متعهد به وظایف خود و آماده برای انجام 

ماموریت. بیایید آن را انجام دهیم بچه ها!
به سوی آینده!

خیلی متشکرم تیم ملی«

جریمه 300 میلیونی کمیته انضباطی 
برای استقلال

 در مسابقه تیم های استقلال ملاثانی و استقلال خوزستان 
در لیگ دســته اول حواشــی زیادی به وجــود آمد و همین 
موضوع دردسرســاز شــد. اتفاقات بازی مذکــور به کمیته 

انضباطی رفت و این کمیته رای خود را صادر کرده است.
در حکم کمیته انضباطی آمده است:مسابقه تیم های فوتبال 
اســتقلال ملاثانی و استقلال خوزســتان برگزار و از سوی 
تماشاگران تیم اســتقلال ملاثانی تخلفاتی مبنی بر فحاشی 
منتســب به داور مسابقه و پرتاب اشــیا به زمین و همچنین 
داشــتن 9 بازیکن اخطــاری رخ داد. این تیــم به مبلغ300 
میلیــون ریال جریمه نقدی محکوم شــد.بهمن روشــنایی، 
سرپرست تیم استقلال خوزستان به دلیل بدرفتاری در قبال 
مقام رسمی مسابقه )داور( به یک جلسه از همراهی تیم خود 
محروم است و باید ۱00 میلیون ریال جریمه نقدی پرداخت 
کند.حسن سلطانی، تدارکات تیم استقلال خوزستان به خاطر 
بدرفتاری در قبال مقام رسمی مسابقه )داور( به توبیخ کتبی و 

پرداخت 50 میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شد.«

 علی بیرو قبل از اردوی 
تیم ملی استارت زد!

علیرضا بیرانوند یکی از دروازه بان های مورد اعتماد کارلوس 
کی روش است که بعد از درخشش در هفته های ابتدایی لیگ 
برتر در ترکیب پرســپولیس در بین مدعوین به تیم ملی نیز 
قــرار دارد.با اینکه تمرینات تیم های لیگ برتری چند روزی 
اســت تعطیل شــده و اکثر اعضای تیم ها به شهرستان ها 
ســفر کرده اند اما علیرضا بیرانوند در تهران مانده و به طور 
اختصاصی تمرین می کند.جالب اینکه بیرانوند از روز گذشته 
و در فاصله دو روز تا شــروع رسمی اردوی تیم ملی زیر نظر 
کارلوس کــی روش در مرکز ملی فوتبال و مرکز پک حضور 
یافته و به صورت اختصاصی تمرین می کند.دروازه بان شماره 
یک ایران در جام جهانی 20۱۸ روســیه با لباس تیم ملی در 
مرکز پک تمریناتش را شــروع کــرده و دیروز نیز در بازدید 

مدیران فدراسیون از این مرکز دقایقی با آنها همکلام شد.

 تعطیلی لیگ به سود 
دو بازیکن مصدوم استقلال

، آرمان رمضانی و محمدحســین زواری دو بازیکن مصدوم 
اســتقلال در هفته های گذشــته بودند که شــرایط تمرین 
و بازی را نداشــتند.رمضانی از ناحیه کمــر در بازی با نفت 
مسجدسلیمان دچار مصدومیت شــد و دو بازی گذشته آبی 
پوشان را از دست داد. زواره ای جوان نیز از ناحیه کشاله دچار 

آسیب شد و چند هفته ای در لیست تیمش غایب بود.
این دو بازیکن طی روزهای گذشــته تمرینات فیزیوتراپی 
را پشــت سر گذاشتند و به مرز بهبودی کامل رسیده اند. آنها 
در تعطیلی ایجاد شــده در لیگ برتر نیز از نظر بدنی شرایط 
مساعد گذشته را پیدا خواهند کرد و برای دیدار آینده تیم خود 

مشکلی نخواهند داشت

نصرتی: کی روش به دنبال بهانه برای عدم نتیجه گیری نباشد

از مدت ها قبل مشخص بود که تیم ملی فوتبال ایران در فیفادی شهریورماه ضمن برپایی 
اردویی در کشور اتریش دو مسابقه دوستانه با اروگوئه و سنگال برگزار خواهد کرد. حالا که 
زمان دقیق و البته محل برگزاری این دو مســابقه مشخص شده بررسی وضعیت ورزشگاه 
میزبان دو مســابقه تدارکاتی تیم ملی فوتبال قابل توجه است. دیدار ایران و اروگوئه اولین 
مســابقه دوستانه شــاگردان کارلوس کی روش در اردوی پیش رو محسوب می شود که در 
نزدیکی شهر وین برگزار می شود. ملی پوشان فوتبال ایران از ساعت 20:30 به وقت تهران در 
روز اول مهرماه در شهر سنت پولتن که فاصله زیادی با پایتخت اتریش ندارد مقابل اروگوئه 
قرار می گیرند.بازی ایران و اروگوئه در ورزشــگاه NV آره نا شهر سنت پولتن برگزار می شود 
ورزشگاهی که در سال 20۱۱ تحت بازسازی قرار گرفته و معماری جالبی دارد. این ورزشگاه 
۸ هــزار نفر گنجایــش دارد و نمای بالای آن زیبایی خاص آن را به تصویر می کشــد.این 
ورزشگاه محل برگزاری دیدارهای خانگی تیم سنت پولتن در لیگ اتریش است و جایگزین 
ورزشگاه قبلی این تیم شده که در سال ۱95۱ تاسیس شده بود. ورزشگاه مذکور در روزهای 
اولیه بعد از بازســازی از چند بازی تیم های راپید وین و اســپارتاپراگ نیز میزبانی کرده و از 
نظر امکانات در سطح بالایی قرار دارد و می توان گفت یکی از استانداردترین ورزشگاه های 

کشور اتریش است.
بر اساس برنامه ریزی صورت گرفته دومین دیدار ایران در اتریش مقابل سنگال است که این 

بازی در ورزشگاه دیگری که آن هم در نزدیکی شهر وین است برگزار می شود.
دیدار ایران و سنگال که ساعت ۱9 به وقت ایران در روز 5 مهر برگزار می شود که به میزبانی 
ورزشــگاه موشن اینوســت آرنا خواهد بود. ورزشگاهی در شهر مولدینگ در حوالی پایتخت 

اتریش که گنجایشی در حدود ۱0 هزار و 600 صندلی دارد.

عزیزی خادم، رییس سابق فدراسیون فوتبال، با شور و حال خاصی مهدی مهدوی کیا را به خدمت 
گرفــت و در دوره حضور او مهدی مهدوی کیا تنها ســرمربی تیم امید نبود. او به عنوان مدیر فنی 
فدراسیون فوتبال به فیفا معرفی شد و در تمرینات و سفرهای تیم ملی هم در اردو حاضر می شد و با 
اسکوچیچ در خصوص مسایل مختلف صحبت می کرد و قرار بود مهدی مهدوی کیا، در یک برنامه 
بلند مدت )4 ســاله(  تیم امید را به المپیک رهنمون کند. صالحی امیری، رییس وقت کمیته ملی 
المپیک هم این انتصاب را یک اتفاق خوب بر شمرد و حتی بعد از کسب نتایج ضعیف تیم امید در 
بازی های قهرمانی زیر 23 ســال آسیا در تاشکند از مهدی مهدوی کیا حمایت کرد و گفت باید به 
این مربی جوان فرصت آزمون و خطا بدهیم. طرفداران و حامیان او هم این نتایج را با این دلیل که 
تیم امید با بازیکنان رده سنی زیر 2۱ سال در این مسابقات حاضر شده توجیه می کردند اما واقعیت 
این بود که تنها تیم ایران دست به جوان گرایی نزد و ۸ تیم دیگر نیز با بازیکنانی به مراتب جوان تر 
از بازیکنان ما در مســابقات حاضر شده بودند. صرف نظر از نقد عملکرد مهدی مهدوی کیا، اما در 
برخی موارد می توان به او حق داد؛ از جمله عدم تدارک بازی های دوستانه باکیفیت برای تیم امید 
و همین طور عدم همکاری باشگاه ها با این تیم. در این مرحله، باید به صراحت گفت که فدراسیون 
فوتبال به نتیجه عبور از مهدی مهدوی کیا رســیده است؛ همان طور که اسکوچیچ را کنار گذاشت. 
دلایل برای کنار گذاشــتن مهدوی کیا قوی تر از برکناری اسکوچیچ است به این خاطر که تیم امید 
در بازی های قهرمانی زیر 23 سال آسیا در تاشکند به ترکمنستان باخت و در مرحله گروهی از دور 
مســابقات حذف شد و در ادامه هم او نتوانست طی تعامل با باشگاه ها تیم امید را برای بازی های 
کشورهای اسلامی مهیا کند. عدم همکاری از سوی باشگاه ها با تیم امید همیشه وجود داشته و در 
چنین شرایطی مربیان تلاش می کردند با چند بازیکن جایگزین راهی مسابقات شوند اما مهدوی کیا 

راه متفاوتی در پیش گرفت و با تصمیم شخصی جلوی اعزام تیم را گرفت.

مهــران گلزاری کاپیتان تیم فوتبال گل گهر درباره مصاف با پیکان که 
در ورزشگاه دســتگردی برگزار شد و با ضربه ایستگاهی تماشایی رضا 
شــکاری با یک گل به سود شــاگردان امیر قلعه نویی تمام شد، گفت: 
پیکان تیــم جوان و با انگیزه ای بود ولی ما آمده بودیم که ســه امتیاز 
را بگیریم. ما خیلی خوب بازی کردیم و مســتحق سه امتیاز هم بودیم. 
آنهــا هم به جز ضربه ای که در دقایــق پایانی به تیرک دروازه ما زدند، 
کار خاصی انجام ندادند. ســوال بعدی از گلزاری بازیکن بومی فوتبال 
سیرجان درباره شش هفته شکست ناپذیری این تیم در رقابت های لیگ 
بیســت و دوم بود و او در واکنش به این سوال گفت: اول اینکه خدا را 
شــکر. این آمار فعلا به نام ما ثبت شده است. فکر می کنم پانزدهمین 
بازی اســت که ما در لیگ برتر شکست نخوردیم. فکر می کنم کار خدا 
باشــد. کاپیتان گل گهر درباره درخواســت باشگاهش برای پیاده سازی 
سیســتم کمک داور ویدئویی که می توانست کار آنها را با پذیرفتن گل 
بایناما در مصاف با پیکان هم ســاده تر کند، بیان کرد: فکر می کنم اگر 
VAR بیایــد نه تنها به باشــگاه گل گهر که بــه فوتبال ایران کمک 
خواهد کرد. ما نمی گوییم اتفاقات و اشــتباهات داوری عمدی است ولی 
VAR اگر باشــد دیگر حقی از تیمی ضایع نمی شود. همین بازی آخر 
هم بازیکن پیکان عقب تر از اســتنلی کی روش بود و گل ســالم ما به 
اشتباه آفســاید گرفته شد. او سپس درباره عملکرد اریک بایناما بازیکن 
گابنی گل گهر که سال گذشته یکی از خبرسازترین بازیکنان لیگ برتر 
بود و حالا توانسته خودش را به عنوان یکی از بازیکنان ثابت تیم مطرح 
کند، توضیح داد: سال گذشــته که آن اتفاقات رخ داد همه می دانستیم 
که بایناما فوتبالیست خوبی است. با این قیمت کم به فوتبال ایران آمده 

و جوان هم هســت. 23 سال دارد. به نظرم امسال پدیده لیگ می شود.
او دربــاره اینکــه وقفه لیگ به ضرر گل گهر خواهد شــد یا خیر گفت: 
این وقفه به درد تیم ملــی می خورد و امیدوارم تیم ملی در جام جهانی 
سربلند بشود و مردم خوشــحال بشوند. ما تمرینات را ادامه می دهیم و 
امیدوارم اتفاقات خوبی رخ بدهد. از گلزاری درباره رقابتی پرســیدیم که 
میان مدعیان قهرمانی از همین هفته های ابتدایی شکل گرفته و اینکه 
آیا این تیم می تواند با تیم هایی نظیر اســتقلال، پرسپولیس، سپاهان  و 
... رقابت کند. کاپیتان گل گهر در واکنش به این ســوال عنوان کرد: ما 
نشــان داده ایم که می توانیم با همه این تیم ها بجنگیم و مطمئن باشید 
تــا هفته آخر مدعی خواهیم بود. در مــورد هزینه های تیم های دیگر 
صحبت کردید. سال گذشــته به تیم ما می گفتند پاریسن ژرمن. امسال 

خبری از پاریسن ژرمن نیست. 

 در یکی از دیدارهای هفته ششــم لیگ برتر، مس کرمان و ذوب آهن به 
تساوی بدون گل رضایت دادند. مهرداد آوخ بازیکن کرمانی ها معتقد است 
آنها در این دیدار مالک توپ و میدان بودند و ذوبی ها تنها برای کسب یک 
نتیجه تساوی پای به زمین مسابقه گذاشته بودند. آوخ در گفتگو با خبرنگار ما 
گفت: بازی خیلی خوبی بود. ما حریف را تحت فشار گذاشتیم. ذوب آهن برای 
کسب تساوی وارد زمین شده بود و با 6، ۷ نفر مشغول انجام بازی تدافعی بود. 
موقعیت های خوبی را به دست آوردیم ولی استفاده نکردیم. تساوی، کمترین 
حق ما در این بازی بود. خیلی خوب کار کردیم، تمام بازی در اختیار ما بود، 
حملات خوبی را خلق کردیم و حقمان پیروزی بود.وی درباره درگیری های 
پرتعداد این مسابقه توضیح داد: نمی توانیم بگوییم درگیری بود. به هر حال 
فوتبال یک بازی فیزیکی است و از این مسائل و اتفاقات همیشه وجود دارد. 
ما به دنبال پیروزی بودند و فکر می کنم طبق چیزی که از روند بازی معلوم 
بود، تیم حریف قصد داشت یک نتیجه تساوی را کسب کند. ما برای گلزنی 
عجله داشتیم ولی آنها بازی را می خواباندند. یا اگر خطایی رخ می داد، توپ 
را برمیداشتند. داور نیز به آنها تذکر یا اخطار نمی داد که باعث عصبانیت تیم 
ما می شــد. وگرنه درگیری خاصی رخ نداد. او درباره نتایج متفاوت مس در 
داخل و خارج از خانه پاســخ داد: بالاخره ما طبق تاکتیک هایی که سرمربی 
و کادرفنی تصمیم می گیرند، پیش می رویم. این صحبت را که در بیرون از 
خانه خوب نیستیم را قبول ندارم. به هر حال ما تازه به لیگ برتر آمده ایم و 
برای اینکه خودمان را با شــرایط وفق دهیم، طول می کشد. بالاخره هنگام 
بازی در زمین خودمان، تصمیمات فنــی خاصی داریم و در بازی هایی که 
میهمان هستیم، این تصمیمات فنی متفاوت است. مطمئن باشید تیم ما روز 
به روز بهتر می شود و قطعا نتایج بهتری خواهیم گرفت، کما اینکه به عنوان 

تیمی که تازه به لیگ برتر آمده، نتایج بدی نگرفته ایم. بازیکن مس درباره 
اینکه تیم آنها را به مســائل جادوگــری متهم می کنند، گفت: الان فوتبال 
حرفه ای شــده، مگر چیزی به عنوان جادوگری داریم؟ جادو دیگر چیست. 
اگر جادوگری در فوتبال وجود داشــت که تیم های برخی از کشــورها، باید 
قهرمان جهان می شدند. من به این مسئله اعتقاد ندارم و چنین چیزی را در 
تیممان ندیده ام. آوخ درباره اینکه فصل قبل از نظر گلزنی و گلسازی شرایط 
بهتری داشــت، اینگونه توضیح داد: مطمئن باشید که تیم ما روی ریل می 
افتد. موفقیت تیم مهم تر از موفقیت شخص است. شک نکنید که در ادامه 
من هم گل می زنم و هم پاس گل می دهم و این را قول می دهم. مطمئنا 
شرایط تیم ما خیلی خیلی بهتر خواهد شد. او در پایان گفت: مطمئن باشید 
تیم ما در ادامه کار موفق خواهد بود و به این مسئله شک نکنید. هواداران از 
تیم مس حمایت کنند تا بتوانیم در مسابقات پیش رو، آنها را خوشحال کنیم.

یکی از موضوعاتی که همواره پیرامون مهدی تاج چه قبل از انتخابات فدراسیون و چه به عنوان رئیس 
فدراسیون وجود دارد؛ مربوط به پرونده های باز قضایی او بوده است. در این باره شایعات زیادی مطرح 
شده و حتی همین حالا نیز گفته می شود که تاج به خاطر قضایای مربوط به قرارداد با مارک ویلموتس 
باید در دستگاه قضایی پاسخگو باشد. رئیس فدراسیون فوتبال خودش نیز در نشست خبری اعلام کرد 
که حاضر است در هر دادگاهی توضیحات خود را ارائه کند و مشکلی از این بابت ندارد. حالا سخنگوی 
قوه قضاییه، در نشســت خبری دیروز خود درباره مهدی تاج توضیحاتی را عنوان کرده است. مسعود 
ستایشی، دیروز در نشست خبری، در واکنش به اظهاراتی مبنی بر اینکه قوه قضاییه صلاحیت مهدی 
تاج برای حضور در انتخابات فدراسیون فوتبال را تایید نکرد، گفت: حساسیت نسبت به این موضوع و 
در این مقطع زمانی برای همه اصحاب رسانه روشن و مبرهن است، چراکه فدراسیون ها یک وظایف 
و تکالیف بین المللی هم دارند و آنها نیز نظارتی روی فدراسیون ها خواهند داشت و دارند. او ادامه داد: 
در قبال این قضیه )فدراسیون فوتبال(، آنچه مربوط به دستگاه قضایی بوده و آنچه که قبلا هم اعلام 
و اطلاع رسانی شده، در راستای هر انتخاب درون سازمانی و درون مجموعه ای، مثل سازمان هایی که 
مربوط به دستگاه های مختلف می شوند، یک استعلامی بر اساس مقررات موضوعه در صورت عدم رفع 
ابهام، از ناحیه مرجع برگزار کننده انتخابات و همچنین عندالاقتضا صورت می پذیرد، چراکه هر انتخابات 
مرجع مجری و مرجع ناظر دارند. سخنگوی دستگاه قضا یادآور شد: حسب اطلاع، یک استعلام از سوی 
سازمان مربوطه )فدراسیون فوتبال( از دستگاه قضایی صورت گرفت که پاسخ لازم از مبدا ذی ربط به 
فدراســیون مربوطه داده شده که بنابر اطلاع، آن فدراسیون براساس پاسخ واصله، بررسی و ابهام نظر 
کرده و جمع بندی قضیه بر این شده تا فرد مورد نظر )مهدی تاج( در انتخابات شرکت کرده و انتخابات 

برگزار شود که نتیجه آن هم اعلام شد.

ورزشگاه راپید و آدمیرا واکر، 
میزبان بازی های ایران

 گلزاری: ما پاریسن ژرمن نیستیم، 
بقیه رئال مادریدند

 آوخ: فوتبال حرفه ای شده، 
جادو دیگر چیست؟

قوه قضاییه و رفع ابهام از موضوع 
صلاحیت مهدی تاج

مهدوی کیا را هم مثل اسکوچیچ 
نمی خواهند


